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Protokół 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

Rady Gminy Miedźno  

odbytego w dniu 26 sierpnia 2014r. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Zdzisław Bęben – przewodniczący 

2. Wojciech Tałajczyk – wiceprzewodniczący 

3. Mirosław Zawada – członek 

4. Janina Antczak – członek 

5. Mirosław Oziembała – członek 

6. Grażyna Gorzałka – członek 

7. Marcin Sznober - członek 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Andrzej Szczypiór – Wójt 

2. Piotr Derejczyk – Sekretarz 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Kontrola Wójta pod względem realizacji uchwał Rady Gminy i wniosków Komisji 

Rady Gminy. 

3. Kontrola załatwianych skarg i wniosków mieszkańców gminy. 

4. Delegacje i ryczałty za II kwartał 2014 r. 

5. Sprawozdanie z działalności komisji za I półrocze 2014 r. 

6. Sprawy różne 

7. Zakończenie posiedzenia komisji. 

 
Otwarcia posiedzenia Komisji, powitania obecnych oraz przedstawienia porządku obrad 

dokonał przewodniczący Komisji Zdzisław Bęben, informując jednocześnie o możliwości 

zgłaszania zmian do porządku obrad.  

Wobec braku propozycji zmian porządek obrad poddano pod głosowanie: 

 głosów „za”   - 7 

 głosów „przeciw”  - 0 

 głosów „wstrzymujących” - 0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. pkt. 2. 

Komisja zapoznała się z: 

1. realizacją uchwał Rady Gminy od sierpnia 2013 roku do czerwca 2014 roku (załącznik 

nr 1 do protokołu); 

2. wnioskami komisji podjętymi przez Radę od sierpnia 2013 roku do czerwca 2014 roku 

(załącznik nr 2 do protokołu); 

3. realizacją wniosków Radnych przegłosowanych przez Radę za okres od 09.2013 r. do 

08.2014 r. (załącznik nr 3 do protokołu). 

Przewodniczący Komisji zapytał jakie są efekty wniosku w sprawie zobowiązania sołtysów 

do wydawania środków funduszu sołeckiego zgodnie z wnioskiem o podział środków 

funduszu sołeckiego, przyjętym podczas zebrania wiejskiego. 
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Sekretarz Derejczyk odpowiedział, że wniosek będzie miał zastosowanie do funduszu 

sołeckiego na 2015 rok.   

 

W kwestii wniosku w sprawie rzetelnego wypełniania obowiązków przez opiekunów dowozu 

dzieci do szkoły Przewodniczący Bęben powiedział, że opiekunowie otrzymali kamizelki 

odblaskowe. 

Radny Oziembała dodał, że opiekunowie mieli zabezpieczać wyjście z autobusu i przejście 

dzieci przez drogę.  

 

W sprawie wniosku o dostosowanie budynku byłej szkoły podstawowej w Kołaczkowicach 

na mieszkania socjalne w podstawowym standardzie do zamieszkania przez osoby zalegające 

z czynszem Przewodniczący Komisji powiedział, że wniosek powinien być przegłosowany. 

Sekretarz Derejczyk dodał, że problem jest w tym, iż na terenie gminy nie ma mieszkań 

socjalnych. 

 

Radna Gorzałka w sprawie przeniesienia filii biblioteki w Ostrowach nad Okszą do szkoły 

powiedziała, że wkrótce będzie można zobaczyć nowe pomieszczenie biblioteki. 

 

W kwestii ocieplenia ściany szkoły w Ostrowach nad Okszą Przewodniczący Bęben zapytał 

czy były przeznaczone jeszcze dodatkowe pieniądze na tę inwestycję. 

Radna Gorzałka oznajmiła, że Wójt powiedział, że jak zostaną środki po przetargach to 

zostaną przeznaczone na kotłownię w szkole podstawowej w Miedźnie. 

Przewodniczący Bęben powiedział, że nowy piec centralnego ogrzewania zostanie zakupiony. 

Dodał, że większe remonty nie powinny być prowadzone przez szkoły tylko przez gminę. 

Argumentował to tym, że w urzędzie pracują odpowiednie osoby, które zajmują się takimi 

inwestycjami. 

Radna Gorzałka powiedziała, że w szkole w Miedźnie powinna zostać wymieniona cała 

instalacja. 

Przewodniczący Bęben zwrócił uwagę, że niezbędne jest wybudowanie kotłowni. 

Radny Tałajczyk powiedział, że trzeba będzie poczekać na efekty po wymianie pieca. 

 

W trakcie omawiania realizacji wniosków radnych przegłosowanych przez Radę poruszono 

temat dofinansowania przebudowy dróg powiatowych. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że są powiaty, w których gminy nie dofinansowują 

przebudowy dróg powiatowych. 

Sekretarz Derejczyk powiedział, że powiat nie jest w stanie utrzymać tylu dróg. 

Radny Sznober zapytał czy w takim przypadku miałby przekazać je gminom. 

Sekretarz Derejczyk odpowiedział, że według niego tak. Jako przykład podał drogę we 

Władysławowie. 

 

Więcej uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził przerwę o godz. 15.15. 

Posiedzenie wznowiono o godz. 15.40. 

  

Ad. pkt. 3. 

Komisja zapoznała się z rejestrem skarg i wniosków za 2013 rok. 

Według rejestru w 2013 roku wpłynęły: 4 skargi, które były bezzasadne oraz 10 wniosków 

sołectw w sprawie podziału środków funduszu sołeckiego, które zostały rozpatrzone 

pozytywnie. 
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Ad. pkt. 4.  

Komisja zapoznała się z zestawieniem delegacji i ryczałtów za I półrocze 2014 r. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

 

Ad. pkt. 5. 

Przewodniczący Komisji przedstawił sprawozdanie z pracy komisji za I półrocze 2014 roku. 

Stanowi ono załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji poddał przyjęcie sprawozdania pod głosowanie. 

Głosowało 7 radnych w tym: 

1. głosów „za”    - 7 

2. głosów „przeciw”   - 0 

3. głosów „wstrzymujących się”  - 0 

Sprawozdanie z pracy komisji za I półrocze 2014 r. zostało przyjęte jednogłośnie.  

 

Ad. pkt. 6. 

Więcej zapytań i wniosków nie zgłoszono.  

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokolant   Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

(-) Aleksandra Bernaś   (-) Zdzisław Bęben 

 


